
                

Αθήνα, 24 Ιουλίου 2024 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ: 1. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη, κ. Μιχάλη Χρυσοχοΐδη 

2. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας, κ. Θεόδωρο Σκυλακάκη 

 

  

Θέμα: «Χάκερ απέσπασε 1 Εκατ. Ευρώ από το ΔΑΠΕΕΠ, μέσω e mail». 

 

Συναγερμός σήμανε στο λογιστήριο του Διαχειριστή Ανανεώσιμων Πηγών Ενέργειας 

και Εγγυήσεων Προέλευσης (ΔΑΠΕΕΠ), καθώς σε οικονομικό έλεγχο ρουτίνας 

διαπιστώθηκε πως ένα εκατομμύριο ευρώ είχε κάνει… ‘φτερά’ και είχε μεταφερθεί 

από την τράπεζα Τράπεζα Αττικής, σε εταιρεία του εξωτερικού. 

Σύμφωνα με το δημοσίευμα καθημερινής εφημερίδας, ο επίδοξος «χάκερ», κατάφερε 

μέσω ενός εταιρικού λογαριασμού ηλεκτρονικού ταχυδρομείου (e-mail), να 

δημιουργήσει πλαστή ψηφιακή υπογραφή και στη συνέχεια να εκδώσει εικονική 

τραπεζική εντολή, με σκοπό τη μεταφορά του υπέρογκου ποσού. Ευτυχώς όμως, τα 

ηλεκτρονικά αποτυπώματα του δράστη εντοπίστηκαν και στο τέλος, τα χρήματα 

επεστράφησαν στο ΔΑΠΕΕΠ, στο ακέραιο. 

 

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

1. Ποιο είναι το επίπεδο ασφάλειας του ΔΑΠΕΕΠ, μετά το ατυχές (και πρωτοφανές) 

συμβάν ηλεκτρονικής απάτης; Έγιναν οι απαραίτητες διοικητικές έρευνες για τη 

διερεύνηση του «κενού» ασφαλείας που δημιουργήθηκε; Σε ποιο συμπέρασμα 

κατέληξαν; Τι σκοπεύετε να κάνετε για να μην επαναληφθεί; 

2. Ποιο είναι σήμερα το επίπεδο ασφάλειας των δημόσιων φορέων και οργανισμών 

της Γενικής κυβέρνησης, και ειδικά σε όσους διαχειρίζονται μεγάλα χρηματικά 

ποσά, από τις συντονισμένες και γενικευμένες πια, κυβερνοεπιθέσεις; Διαθέτουν 
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επικαιροποιημένα πρωτοκόλλα ασφάλειας; Υπάρχει ειδική νομοθεσία που να 

υποχρεώνει τους κρατικούς φορείς και δημόσιους παρόχους να αναβαθμίζονται 

τακτικά για την αντιμετώπιση ηλεκτρονικών εγκλημάτων και αν ναι, κάθε πότε 

προβλέπεται; 

3. Πόσες κυβερνοεπιθέσεις έχουν καταγραφεί από «χάκερς» το τελευταίο έτος στη 

χώρα μας και ποια είναι τα αποτελέσματα στην αντιμετώπισή τους; 

4. Επαρκεί το στελεχιακό δυναμικό που είναι επιφορτισμένο με την προστασία των 

κρατικών φορέων και δημόσιων υπηρεσιών της χώρας μας, από πάσης φύσεως 

ηλεκτρονικά εγκλήματα και διεθνείς κυβερνοεπιθέσεις; Διαθέτουμε σύγχρονο 

τεχνολογικά εξοπλισμό για την άμεση και αποτελεσματική αντιμετώπιση των 

«χάκερς»; 

5. Αν οποιοσδήποτε παραβατικός κακοποιός, μπορεί να εισέλθει από τον προσωπικό 

υπολογιστή του, από οποιοδήποτε μέρος του κόσμου, με τέτοια άνεση και 

ευκολία (μέσω ενός απλού e-mail), στην εταιρεία που διαχειρίζεται τη λειτουργία 

της Ελληνικής αγοράς παραγωγής ηλεκτρικής ενέργεια από Ανανεώσιμες Πηγές 

Ενέργειας (ΑΠΕ), αποσπώντας και μεταφέροντας μάλιστα ένα τόσο μεγάλο 

χρηματικό ποσό, ποιός εγγυάται ότι δεν θα επαναληφθεί μια ανάλογη ή ακόμα 

χειρότερη κυβερνοεπίθεση, όπως πχ σε μία βάση προσωπικών δεδομένων 

Ελλήνων πολιτών, με ό, τι αυτό συνεπάγεται για την ασφάλεια των συναλλαγών 

και την εύρωστη οικονομική διαχείριση; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Αθανάσιος Χαλκιάς 

Α’ Αθήνας 

 

 




